
Klinkt sympathiek, meer geld. 

Het roept wel vraagtekens op. 

Wanneer we inmiddels weten dat binnen de zorg voor (minimaal?) 10 miljard euro (!) gefraudeerd 
wordt – en dat die fraude volgens de media schijnbaar niet aangepakt wordt – dan rijst de vraag of 
nog meer geld beschikbaar stellen zal leiden tot nog meer fraude. 

Even ter beeldvorming. 

10 miljard aan fraude bestrijden betekent dat geen enkele inwoner van Nederland meer zorgpremie 
hoeft te betalen. 

Zou daar geen prioriteit moeten liggen om de zorg betaalbaar te houden? 


